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	 Erkend	door	de	Raad	van	Beheer	op	Kynologisch	Gebied	in	Nederland	 	
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Jaarverslag 2015 commissie fokkerijzaken 
 
 
In 2015 zijn we een aantal keren op nestbezoek geweest bij fokkers,  
dat zag er allemaal goed uit. 
We hebben ook de puppypakketten uitgedeeld voor de pupkopers. 
Ook zijn we bij 1 nieuwe fokker geweest, wat zeer op prijs werd gesteld. 
We zijn op bezoek geweest ong. 3 weken voor de bevalling, en daarna nog een 
paar keer na de bevalling. En in tussentijd kon er altijd met ons gebeld worden 
voor vragen, wat regelmatig ook gebeurde. 
 
Manuela Hazelhorst heeft ons na een prettige samenwerking verlaten, voor haar 
is nu Ellen Berkien in de plaats gekomen. 
 
We zijn met de commissie een keer bij elkaar gekomen. 

Advies gegeven aan het bestuur omtrent onreglementaire dekkingen. 

Enkele van ons zijn naar vergaderingen, lezingen geweest o.a. 
 
   Voorlichtingsavond van de Raad van Beheer over Fairfok. 

   Vergadering van RvB namens rasvereniging    

   Vergadering Dogachtigen namens rasvereniging    

 
Comm. Fokkerijzaken 
 


